

CITU 2019 Troy Star Summer Camp Orientation Held on Montgomery Campus

On May 4th, 2019, CITU 2019 Troy Star Summer Camp Orientation is held at the lecture hall of Ballet Hall on the Montgomery Campus of Troy University.

The Troy Star program of CITU is a Chinese summer camp program for both teachers and students. The orientation has two sessions. The first session is for the students and their parents from 10-12 in the morning. The second session is for the teachers who teach Chinese in the US. The orientation press is hosted by Dr. Rui Feng, professor of Troy University and president of the Alabama Chinese Teachers Association. First, he gave a brief introduction to Troy Star program and the policy; Second, he introduced the principals of the summer camp at Troy University. Then Dr. Hong Xu, Director of the Confucius Institute at Troy University, explained the details and elaborated the agenda for the summer camp. This summer camp focuses on Chinese language learning and teaching, and Chinese culture experiencing. The participants at the summer camp are high school students and Chinese teachers from Alabama and other states, like Florida and Georgia. In the Q & A time, the teachers from CITU answered all the questions patiently from the teachers, students and their parents.

孔子学院举办 Troy Star 本土汉语教师及中学生夏令营新闻发布会

当地时间 5 月 4 日，在特洛伊大学蒙哥马利校区 Ballet Hall 报告厅，特洛伊大学孔子学院举办了 2019 年暑期 Troy Star 夏令营新闻发布会。

发布会共两场，第一场在上午 10-12 点举行，参加者为参加此次夏令营的中学生和家長。第二场发布会于下午 1-3 点举行，参加者为此次夏令营的中文教师。会议由特洛伊大学教授阿拉巴马中文教师协会会长冯睿博士主持。冯睿博士首先介绍了该项目及特洛伊大学的规章制度及参营的注意事项。特洛伊大学孔子学院院长徐弘博士详细介绍了夏令营的具体安排，包括汉语课程和中国文化体验。此次夏令营的参加者不仅有阿拉巴马州的中学生和中文教师，还有佛罗里达州和佐治亚州的汉语教师。会后是家长和参营学生提问时间，特洛伊大学孔院的老师们对提出的问题都耐心地一一作答。